
»بتمن« سریال می شودبازگشت کاپیتان هوک با »پیترپن«

گروه سینما و تلویزیون -سم لوینسون، درام »مالکم و ماری« که اثری شبیه به فیلم 
سینمایی »داستان ازدواج« است را در دوران کرونا، مخفیانه در یک لوکیشن ساخت.

سم لوینسون خالق سریال سرخوشی، با همکاری زندیا و جان دیوید واشنگتن 
در دوران همه گیری ویروس کرونا مخفیانه فیلمی به تولید رســانده اســت. این فیلم 
کــه مالکــم و ماری نام دارد بین ۱۷ ژوئن تا ۲ ژوئیه )۲۸ خرداد تا ۱۲ تیر( در کالیفرنیا 
تصویربرداری شده است. این پروژه اگرچه مخفیانه ضبط شده اما صنف نویسندگان، 
بازیگران و کارگردانان آن را تأیید کرده اند و عوامل با رعایت رعایت شــیوه نامه های 
بهداشتی جلوی دوربین رفته اند. از داستان مالکم و ماری اطلاعاتی منتشر نشده اما گفته 
می شود که فیلم یادآور داستان ازدواج است و مضامین اجتماعی مختلفی که دنیا در حال 
تجربه است در آن وجود دارد. تولید پروژه در یک لوکیشن صورت گرفته و سعی شده 
از تهویه  هوا استفاده شود. تمامی عوامل و بازیگران پیش از ورود به محل فیلمبرداری 
به مدت دو هفته در خانه های مجزا ســاکن و قرنطینه شــده اند. آن ها پس از ملاقات با 
یکدیگر نیز فاصله گیری اجتماعی را رعایت و و از ماســک اســتفاده کردند. بازیگران 
در محوطــه  باز تمرین کردند تا بهتر بتوانند فاصلــه  اجتماعی را حفظ کنند، در حین 
فیلمبرداری هیچ کس اجازه  ورود یا خروج نداشــته است. لوینسون بودجه  این پروژه  
را با همکاری همســرش اشلی، زندیا، واشینگتن و کوین توران تهیه کننده تأمین کرده 
اســت. او در سریال سرخوشی با زندیا همکاری کرد و اواسط ماه مارس فیلمبرداری 
فصل دوم را متوقف کرد. مارســل ریو فیلمبردار سریال سرخوشی و مایکل گراسلی 

طراح صحنه در فیلم سینمایی مالکم و ماری با وی همکاری کرده اند.

گروه سینما و تلویزیون -  بعد از ۸ ماه پیش تولید، طولانی ترین سریال تلویزیونی 
ایران با عنوان "برف بی صدا می بارد" وارد مرحله تولید شد.سریال تلویزیونی»برف بی صدا 
می بارد« به تهیه کنندگی محمدرضا شــفیعی عنوان ســریالی است که قصد دارد رکورد 
طولانی ترین ســریال تولیدی تلویزیونی را با سه فصل از آن خود کند. داستان این سریال 
در دهه های ۶۰-۷۰- و ۹۰ روایت می شود و با گذشت ۸ ماه از زمان پیش تولید،  وارد فاز 
تولید شد. مسعود بهبهانی نیا نویسنده این سریال تلویزیونی، پیش از این نویسندگی سریال 
»کیمیا« که در ۱۱۰ قسمت تولید شده بود را به عهده داشته است. برف بی صدا می بارد 
سریالی ۲۵۰ قسمتی است که از سال ۹۴ تحقیق و نگارش آن آغاز شده، پس از »کیمیا« 
رکوردی جدید در پرونده کاری این نویسنده خواهد بود. کیمیا عنوان مجموعه تلویزیونی 
به کارگردانی جواد افشار بود که علاوه بر تهران،  آبادان،  خرمشهر و دیگر مناطق استان های 
جنوبی در کشــور گرجستان به ویژه پایتخت آن تفلیس نیز تصویربرداری شده بود. کیمیا 
در ۱۱۰ قسمت ۵۰ دقیقه ای تهیه شده و از این نظر بعد از سریال نقطه چین، طولانی ترین 
سریال ایرانی قبل از تولید سریال برف بی صدا میبارد به حساب آمده است. کیمیا از ۴ مهر 
۱۳۹۴ از شبکه دو سیما به روی آنتن رفت و تا ۲۰ بهمن ۱۳۹۴ پخش آن ادامه داشت. حال 
تهیه کنندگان سریال برف بی صدا می بارد قصد دارند با تولید این سریال در ۲۵۰ قسمت 
رکورد طولانی ترین سریال تلویزیونی ایران را جابجا کنند. تولید سریال برف بی صدا می بارد 
از مدتی قبل در ســکوت خبری و در شــهرک سینمایی غزالی آغاز شده بود که بتازگی از 

لوگوی این سریال رونمایی شد.

گروه ســینما و تلویزیون - کارگردان فیلم سینمایی »پلاسما« ضمن اشاره به پایان 
نگارش فیلمنامه این اثر و درخواســت پروانه ســاخت برای آن،  تعدادی از بازیگران این 
پروژه را معرفی کرد.کیانوش اسلامی نویسنده و کارگردان درباره فعالیت های جدید خود 
گفت: بتازگی آخرین مراحل بازنویسی و نگارش فیلمنامه »پلاسما« را به پایان رسانده ام، 
همچنین مراحل اولیه پیش تولید این فیلم در موسسه فوژان فیلم آغاز شده و اوایل این هفته 
درخواست پروانه ساخت این فیلم به سازمان سینمایی ارایه خواهد شد.وی بیان کرد: این 
فیلمنامه داســتانی فلســفی و معمایی دارد و کسانی که به فیلم هایی از گونه »پلتفرم« علاقه 
دارند، می توانند مخاطب این نوع فیلمنامه باشند.این کارگردان توضیح داد: متاسفانه به دلیل 
مسایل اقتصادی و همچنین پرهزینه بودن ساخت فیلم باید تمام شرایط را در نظر گرفت 
که در فصل و زمان مناسب بدون هدر دادن سرمایه بتوانیم این فیلم را جلوی دوربین ببریم.

این نویسنده در ادامه بیان کرد: قصد دارم از بازیگران خاصی در نقش های اصلی این فیلم 
استفاده کنم ولی هر روز دستمزد بازیگران بجایی که رو به تعادل برود در عین ناباوری مانند 
قیمت مســکن و زمین بالا می رود!وی درباره ترکیب فعلیبازیگران این پروژه توضیح داد: 
حضور منوچهر زنده دل، غزال نظر و فرید ولی زاده در این فیلم قطعی شده است.اسلامی در 
پایان و درباره داستان »پلاسما« گفت: در خط داستانی این فیلم آمده است »ما در ۱ درصدی 
از جهان زندگی می کنیم که در آن حالتی از ماده به جز پلاسما غلبه دارد.«»پلاسما« پنجمین 
ساخته بلند کیانوش اسلامی بعد از »پیچ فرعی«، »شکاف«، »جاده موریانه«، »چشمان زیبای 

طبقه آخر« است.

مالکم و ماری، فیلمی که مخفیانه در دوران 
کرونا ساخته شد

طولانی ترین سریال تلویزیونی؛ 
در مرحله تولید

»پلاسما« منتظر مجوز ساخت
محمدحسین  فرحبخش:

سینما و تلویزیون 8
بابک کریمی مطرح کرد:

بابک کریمی ضمن بیان اینکه پرداختن به موضوع قصاص در سینما همچنان یک تابو به شمار می آید، درباره فیلم »یلدا« گفت: اهمیت فیلم هایی این چنین به 
دلیل آنکه جسارت انگشت گذاشتن روی تابوها را دارد، بسیار مهم تر از ارزش سینمایی آن ها است.

سینمای قشنگ و زشت نداریم سینما یا مفید است یا نیست
گروه سینما و تلویزیون- فیلم »یلدا« 
به نویسندگی و کارگردانی مسعود بخشی 
و تهیه کنندگی علی مصفا، هفته سوم اکران 
خود در سینماها را سپری می کند. »یلدا« 
به موضوع قصاص می پردازد و داســتان 
آن در مورد مریــم کمیجانی، زن جوانی 
اســت که به دلیل قتل شوهرش به مرگ 
محکوم شده. او در شب یلدا به استودیوی 
یک برنامه زنده تلویزیونی آورده شده تا 
توســط تنها فرزند مقتول یعنی مونا ضیا 
بخشیده شــود اما مجموعه اتفاقات در 
صحنه و پشــت صحنه این برنامه هر 
دو زن جوان را در چالشی جدی برای 
تصمیم گیری قــرار می دهد. بهناز 
جعفریی، فرشــته صدرعرفایی، 
بابک کریمی، صدف عســگری 
و فرشــته حســینی ازجملــه 
بازیگرانی هستند که در این اثر 

به ایفای نقش پرداختند.
بابــک کریمــی )بازیگر 
ســینما وتلویزیــون(  درباره این 
فیلم سینمایی گفت: »یلدا« دارای 
موضوعی اســت که به تمام اقشار 
جامعه ربط پیدا می کند. چراکه این 
اتفاق ممکن اســت برای همه پیش 

بیاید. مساله قصاص یکی از مسایلی است 
که همچنان یک نوع تابو است و نمی شود 

خیلی درباره آن صحبت کرد.
وی ادامه داد: حق قصاص دســت 
کســی اســت که داغدار آن اتفاق است. 
بخشش موضوع »یلدا« است که می تواند 
به رشــد جامعه و رســیدن به یک بلوغ 
اجتماعی کمک کند. اگرچه در این زمینه 
باید کارهای بسیار انجام شود اما ساخت 
فیلم درباره ایــن موضوع نیز یکی از این 

کارها است.
بازیگر »یلدا« با اشاره به اینکه آقای 
آیت این فیلم ۱۰ ســال بعد بازپرس فیلم 
»جدایی نادر از سیمین« است، عنوان کرد: 
آیت »یلدا« را می توان کســی فرض کرد 
که در نقش خود بازنشســته شده است اما 
به دلیل تجربــه کاری و دادگاهی که دارد 

و همچنین شــناخت افــرادی که درگیر 
این مســاله هستند، دعوت شده است که 
به عنــوان کارگردان محتوایی در خدمت 
برنامه باشــد. پیشــینه دادگاهی این فرد 
عمیق بــوده و می تواند از پس این ماجرا 
بربیاید. نقشی که در »یلدا« ایفا کردم همان 
بازپرس »جدایی نادر از سیمین« است اما 
فرمانده تر و بالغ تــر که می تواند در روند 

ماجرا دخالت کند.
کریمی دربــاره اهمیت پرداختن به 
موضوع بخشش در حوزه هنر اظهار کرد: 
»یلدا« دارای موضوعی اســت که ما باید 
بســیار دربــاره آن صحبت و بحث کنیم. 
اینکه این موضوع چه قدر می تواند روی 
مخاطبان و یا در دنیای هنر تاثیرگذار باشد 
بســتگی به توانایی کسی دارد که فیلم را 
می ســازد و میزان دریافت و حساســیت 

مخاطبــی که فیلم را می بیند. نمی شــود 
درباره این موضوع به یک فرمول رسید.

وی افزود: ســعی ما بر این اســت 
که این ســنگ را در یک باتلاق بیندازیم 
و موجی در آن باتلاق ایجاد شود که بتوان 
درباره آن صحبت کرد. ما تنها می توانیم با 
به نمایش گذاشــتن این شرایط درباره آن 
بحث کنیم. فکــر می کنم فیلم هایی مانند 
»یلدا«، »خانه دختر« و....فیلم های بســیار 
مهمی هســتند که اهمیــت آن ها فراتر از 

ارزش سینمایی آن ها است.
بازیگر »یلدا« تاکیــد کرد: اینگونه 
فیلم هایی که با جســارت انگشت روی 
تابوها می گذارند فقط ســینما نمی شود. 
می توانم درک کنم کسی یک اثر سینمایی 
را نپســندد امــا بعید می دانم کســی به 
موضوعی که این فیلم به آن اشاره می کند، 

بی تفاوت بماند.
کریمی درباره استقبال جشنواره های 
خارجی از این فیلم سینمایی خاطرنشان 
کرد: نســخه ای کــه از فیلم »یلــدا« در 
جشنواره ملی فیلم فجر نمایش داده شد، 
ناکامل بود و هنوز تدوین نهایی نشده بود. 
خود من زمانی که فیلم را دیدم، نپسندیدم 
اما زمانی که نســخه جدید را دیدم بسیار 

خوشــم آمد. یکی از دلایل می تواند این 
موضوع باشد.

وی ادامــه داد: نکتــه دیگــر اینکه 
این اتفــاق در زمان نئولیبرالیســم ایتالیا 
و ســینمای نوین ایران نیز اتفــاق افتاد.
تماشاچی یا مخاطب که هر روز با مسایلی 
ســروکار دارد زمانی که به سینما می رود، 
می خواهد فضای دیگری را تجربه کند و 
شاید دوست نداشته باشد همان شرایطی 
که صبح تا شــب در آن زندگی می کند را 
در سینما هم ببیند.بازیگر »جدایی نادر از 
ســیمین« تصریح کرد: با اشــاره به اینکه 
بســیار از افراد نمی دانند فیلم هایی مانند 
»رم شــهر بی دفاع« و »دزد دوچرخه« در 
سینمای ایتالیا با رفتار بدی از سوی مردم 
و منتقدان روبه رو شــدند. در صورتی که 
این فیلم ها شــاهکار تاریخ سینما هستند 
و بســیار در روند و شکل گیری سینمای 
مدرن تاثرگذار بوده اند، برنده جایزه اسکار 

نیز شدند.
کریمی تاکید کرد: اینکه فیلم »یلدا« 
در جشــنواره های خارجی مورد استقبال 
واقــع شــده نیز به همین دلیل اســت. از 
ســویی دیگر مساله این است که ما زمانی 
که به موضوعی عادت می کنیم، یک پیش 

فرضــی در ذهن خود داریــم که باعث 
می شــود با فیلمی که مثل آینه اتفاقات را 
پیش رویمان قرار می دهد مشکل پیدا کنیم 

اما مخاطب خارجی آن مشکل را ندارد.
وی درباره مسعود بخشی کارگردان 
کار نیز اظهار کرد: گروه بســیار خوبی در 
»یلدا« حضور داشــتند. به دلیل آنکه یک 
بخش کار افراد خارجی حضور داشــتند 
ممکن بود سوءتفاهم هایی پیش بیاید که 
خوشبختانه این اتفاق نیفتاد. این فیلم برای 
من تجربه مثبت و صمیمانه بود. همچنین 
من مسعود بخشی را از زمانی که در ایتالیا 
دانشــجو بود می شناختم. من کارگردانی 
به آرامی مســعود بخشی سر هیچ کاری 
ندیده ام. آرامشــی که ایشان در کار داشت 
مثال زدنی اســت. بازیگر »یلدا« با اشاره 
بــه اینکه تاکنــون بازخوردهای مثبتی از 
مخاطبــان دریافت کرده اســت، عنوان 
کــرد: امیدوارم فیلم»یلدا« بتواند مخاطب 
بیشــتری را جذب کند و بحث هایی را که 
بایــد راه بیندازد، ایجــاد کند و مفید واقع 

شود.
کریمــی در پایان گفــت: برای من 
ســینمای قشنگ و زشــت وجود ندارد. 
برای من سینما یا مفید است یا نیست. هنر 
در این مقطع زمانی باید یک هنر مفید برای 
جامعه باشد. ما باید برای تماشاچی احترام 
قایل شویم و وقتش را تلف نکنیم. من به 
عنوان یک بازیگر عذاب وجدان دارم که 
خانواده ای برای دیدن فیلم به سینما می آید 
اما چیزی عایدش نمی شود. حتما باید یک 

اتفاقی رخ بدهد.

کریمــی تاکید کرد: اینکه فیلم »یلدا« در جشــنواره های خارجی مورد 
اســتقبال واقع شده نیز به همین دلیل است. از سویی دیگر مساله این 
است که ما زمانی که به موضوعی عادت می کنیم، یک پیش فرضی در 
ذهن خود داریم که باعث می شود با فیلمی که مثل آینه اتفاقات را پیش 
رویمان قرار می دهد مشکل پیدا کنیم اما مخاطب خارجی آن مشکل را ندارد.

شش فیلم برتر 2020 به انتخاب منتقدان
گروه سینما و تلویزیون- سرویس 
فرهنگی بی بی ســی به انتخاب منتقدان 
ســینمایی خود یعنی نیکولاس باربر و 
کیرین جیمز فیلم های برتر ســال ۲۰۲۰ 
را که تا بــه این جا به نمایش در آمده اند 

انتخاب کرده است.
دا فایو بلادز

جدیدترین فیلم اسپایک لی درامی 
هیجان انگیز، گیرا و جذاب است. چهار 
مرد سیاه پوست آمریکایی برای بازیافتن 
پیکر دوست مفقودالاثرشان و همچننی 
یــک جعبه طلا به ویتنــام بازمی گردند. 

فیلم کــه روایت ســفر و ماجراجویی 
این چهار ســرباز سابق آمریکا در ویتنام 
است، درصدد بازنمایی معضلات جدی 
نژادی جاری در ارتش آمریکا برمی آید. 
اکثــر منتقدانــی که فیلــم را دیده اند از 
شــخصیت پردازی ظریــف و دقیق آن 

شگفت زده شده اند.
تاریــخ شــخصی دیویــد 

کاپرفیلد 
احتمــالا یکــی از ناعادلانه ترین 
توزیــع جو.ایز در طول ســال های اخیر 
مربــوط به بفتای اخیر اســت. جایی که 

اثر خلاقانه، جذاب و سراســر تماشاییِ 
آرماندو ایموچی یعنی »تاریخ شــخصی 
دیوید کاپرفیلد« نادیده گرفته شــد. فیلم 
دارای نماهای بصری شــگرف، ترکیب 
رنگی جذاب، روایتی سراسر خلاقانه و از 
همه جالب تر گروه تولیدی چند فرهنگی 
اســت که سبب می شود به عنوان یکی از 

بهترین فیلم های امسال معرفی شود.
هرگز به ندرت گاهی همیشه 

فیلم جدید الیــزا هیت من روایت 
بارداری دختر ۱۷ ســاله ای در پنسیلوانیا 
است که به سبب قوانین منع سقط جنین، 

مجبور است تا راهی طولانی را برای پایان 
دادن به حاملگی اش بپیماید. درامی زنانه، 
پرکشش که بخشی از تاریخ امریکا را در 
قالب داســتانی مهیج و عاطفی به تصویر 

می کشد.
شکار

شــکار جزو آن دسته از فیلم هایی 
اســت که از پیش از انتشــار و حتی قبل 
از آنکه احدی آن را یدیده باشــد منازعه 
و بحث به راه انداخته اســت. تا جایی که 
ترامــپ در توییتــرش از آن انتقاد کرد و 
انتشــار آن به ســبب قتل های سال پیش 

آمریکا به تعویق افتاد. 
فیلــم در باره یک بانــد آزادیخواه 
است که یک متنفذ دست راستی را برای 
مقاصد خود ربوده اند. فیلم کرایگ زابل 
و دامون لیندلوف پیش از آغاز تعطیلی ها 
در ابتدای بهار امســال به اکران عمومی 
درآمده و مورد استقبال اهالی سینما قرار 

گرفته است.
باکورائو 

این فیلم بســیار غریــب در مورد 
روستایی است به نام باکورائو که ناگهان 
از تمامی نقشه ها حذف می شود. فیلمی با 

تمی ترســناک که آن را به فیلم های خون 
آشام نزدیک می کند. کارگردانان لین اثر 
یعنی مندونسا فیلهو و و جولیانو دورنلس 
برای ساخت این فیلم  جایزه ویژه هیئت 

داوران جشنواره کن را کسب کرده اند.
دستیار 

جدیدترین اثر کیتی گرین برشــی 
یــک روزه از زندگــی دو دختر جوان 
است. فیلمنامه ای درست، بازی هایی به 
اندازه و جلوه های بصری زیبا همه باعث 
شــدند تا دستیار فیلمی خوش ساخت و 

قابل تحسین جلوه کند.

گروه ســینما و تلویزیون- جود لا 
بازیگــر بریتانیایی این بار در نقش کاپیتان 
هوک چهره مشــهور دنیای دزدان دریایی 

ظاهر می شود.
این بازیگر در حال مذاکره اســت تا 
در فیلم کلاســیک دیزنی با عنوان »پیتر پن 
و وِندی« در نقش شخصیت منفی کاپیتان 

هوک بازی کند.
دیوید لاوری کارگــردان »اژدهای 
پیت« نیز قرار است این فیلم را کارگردانی 
کند. وی همچنین نویسنده فیلمنامه در کنار 

توبی هالبروکس و از تهیه کنندگان در کنار 
جیم ویتاکر خواهد بود.

دیزنــی این فیلــم را بــا اقتباس از 
انیمیشــن کلاســیک ســال ۱۹۵۳ خود 
می ســازد که موفق ترین اقتبــاس از رمان 

جی.ام.بری درباره پیتر پن بوده است.
پیتر پن پسری است که هرگز بزرگ 
نمی شــود و در دنیای جادویی ناکجاآباد 

)نوِِرلند( زندگی می کند.
استودیوهای متعددی از این داستان 
برای پرده بزرگ و کوچک فیلم ساخته اند. 

فیلــم »هوک« اســپیلبرگ با بــازی رابین 
ویلیامــز و فیلم »پن« جو رایت که هر ۲ در 
باکس آفیس ناموفق ظاهر شــدند از جمله 

این اقتباس ها هستند.
اگر این قرارداد منعقد شود جود لاو 
جا پای چهره هایی چون داستین هافمن و 
جیسون ایزاکس و از همه جدیدتر گارت 
هدلوند می گذارد که پیشــتر در نقش این 
چهره نمادین و شناخته شده بازی کرده اند.
انتظار می رود این فیلم برای ســینما 
تهیه شــود. دیزنی ســال خیلی موفقی را 
بــا اقتباس از فیلم های انیمیشــن خودش 
پشت ســر گذاشت و سال پیش با نمایش 
»علاء الدین« و »شــیر شــاه« کــه هر ۲ از 
انیمیشن هایشان اقتباس شده بودند بیش از 
یک میلیارد دلار فروخت. اکنون قســمت 
دوم »علاء الدین« نیز در دستور ساخت قرار 
گرفته است. لاو بازی در »پاپ چدید« برای 
اچ بی او را در برنامه داشــت و به تازگی در 
»بخــش ریتم« پارامونت بازی کرد. او قرار 
اســت بار دیگر در فیلم بعدی »هیولاهای 
شگفت انگیز و زیستگاه هایشان« در نقش 

دامبلدور بازی کند.

گروه ســینما و تلویزیون- ساخت 
ســریالی از دنیای بتمن بــرای اچ بی او در 

دستور کار قرار گرفت.
اچ بــی او مکس قصد دارد ســریالی 
درام از شــهر گاتهام و فضای پلیسی آن با 
همکاری مت ریوز و ترنس وینتر بســازد. 
این سریال که اسپین آف جدیدی با تمرکز 
بر جرم و جنایت در شهر گاتهام است هنوز 
عنوانــی ندارد و در همان فضایی می گذرد 
کــه ریوز برای فیلم بلنــد »بتمن« با بازی 

رابرت پتینسون خلق می کند.
این نخستین قراردادی است که ریوز 
بــا کمپانی برادران وارنــر می بندد و در آن 
به عنوان تهیه کننده حضور خواهد داشت.

مت ریــوز از این پــروژه به عنوان 
فرصتی شــگفت انگیز یاد کرده که کمک 
می کند هم دنیای بتمن که در فیلم سینمایی 
خلق شــده گسترش یابد و در عین حال به 
نوعی تعمیق شــود و هم جزییات بیشتری 
از آن ارایه شــود.وی همچنین همکاری با 
ترنــس وینتر که نوشــته های تاثیرگذار و 
قدرتمندی درباره دنیای جنایت و فســاد 
در کارنامــه اش دارد را یک رویای محض 

خوانــده اســت. ترنس وینتر بــه عنوان 
نویسنده و تهیه کننده در این سریال حضور 
دارد. او خالق سریال »امپراطوری ساحلی« 
و نویسنده و تهیه کننده و کارگردان سریال 
تحســین شــده »ســوپرانوها« بود. او ۱۲ 
نامزدی امی برای این برنامه کســب کرد و 
۴ جایــزه را به خانــه برد. وی یک نامزدی 
اسکار برای فیلمنامه »گرگ وال استریت« 

اسکورسیزی هم در کارنامه دارد.
ریــوز اکنون در حــال کارگردانی و 
تهیه فیلم ســینمایی »بتمن« است که قرار 

است از اکتبر ۲۰۲۱ در سینماها اکران شود. 
این فیلم با بازی پتینســون، زوئی کراویتز، 
جفری رایت، کالین فارل و اندی سرکیس 

در دست ساخت است.
وی ســازنده فیلــم هــای دیگری 
چون »جنگ بــرای ســیاره میمون ها« و 
»طلوع ســیاره میمون ها« هم بوده است و 
ابتدا کارش را به عنوان نویســنده و کمک 
کارگردان و بعد کارگردان فیلم شروع کرد. 
او سابقه کار برای تلویزیون هم دارد و برای 
نتفلیکس و آمازون سریال تهیه کرده است.

»زن ها فرشته اند2« اکران می شود چون چراغ سینما باید روشن بماند

»روی خط صفر« آماده نمایش شد

گروه ســینما و تلویزیون - 
محمد حســین فرحبخش درباره 
اینکه آیا قصــد انصراف از اکران 
فیلم »زن ها فرشــته اند۲« را دارد 
یا خیــر، گفت: ســینما امن ترین 
جایی است که می توانید پیدا کنید 
و چراغ آن باید روشــن باشد. بر 
همین اســاس خط شــکنی کرده 
و بــا قــدرت اکران فیلــم »زن ها 

فرشته اند۲« را شروع می کنیم.
شــورای صنفی نمایش در 
آخرین جلســه خود اعلام کرد که 
از ۲۵ تیرماه ســه فیلم تازه »زن ها 
فرشته اند ۲«، »آنجا همان ساعت« 
و »پیشی میشــی« به چرخه اکران 
اضافه می شوند. با این وجود فیلم 
»پیشی میشی« از اکران در سینماها 
انصراف داده و مشــخص نیست 

کــه آیا صاحبــان فیلم های دیگر 
نیز از اکران در ســینماها منصرف 

می شوند یا خیر.
فرحبخش،  محمدحســین 
تهیه کننده و کارگردان فیلم »زن ها 
فرشته اند۲« درباره اکران فیلم خود 
گفت: شخصا اعتقاد دارم که چراغ 
ســینما باید روشن باشد. به همین 
دلیل بــا قدرت اکران فیلم را آغاز 
می کنیم و امیدوارم که شرایط روز 

به روز بهتر شود.
وی همچنین درباره تفاوت 
اســتقبال مردم در وضعیت کنونی 
با شــرایط عادی نیــز بیان کرد: به 
هر ترتیب این موضوع وجود دارد 
ولی ما می خواهیم خط شکنی کنیم 
تا سینماها به کار خود ادامه دهند. 
بالاخره یکی باید جلو بیاید و خط 

را بشکند. در غیر اینصورت سینما 
تعطیل می شود که این اتفاق خوبی 

نیست.

فرحبخش بــا بیان اینکه باز 
بودن ســینماها در شرایط کنونی 
هیچ اشکالی ندارد، اظهار داشت: 

بی خطرتریــن جایی که می توانید 
پیدا کنید سینماســت چراکه تمام 
مسائل بهداشــتی و امنیتی در آن 

رعایت می شــود. در واقع شرایط 
کنونــی بــه خاطر عــدم رعایت 
مسایل بهداشــتی ازسوی افرادی 
است که در این مدت به عروسی، 
ختم و مهمانی و ســفر رفته اند با 
دورهمی هــا و گرفتــن مهمانی  
شرایط ســختی را ایجاد کرده اند 
که سبب شده تا اکنون شاهد موج 
دوم کرونا باشیم. وگرنه هیچ کدام 
از این اتفاقات به ســینما ارتباطی 

ندارد.
تهیه کننــده فیلــم »زن هــا 
فرشــته اند۲« دربــاره تفاوتی که 
شورای صنفی نمایش در حمایت 
از فیلم هایی که ابتدا اکران شده اند 
با فیلم هایی که قرار است زین پس 
به چرخه اکران اضافه شوند، اظهار 
داشــت: امیدواریم که آن امتیازها 

را بــه ما هم بدهند. چون اکران در 
شرایط فعلی خطرناک تر از اوایل 
تیرماه است. به هر ترتیب آن زمان 
اوضاع آرام بود. البته ما هم توکلمان 
به خداســت اما درخواست داریم 
که این حمایت هــا را برای ما هم 

منظور کنند.
فرحبخش ضمن بیان اینکه 
متاســفانه در این مدت تلویزیون 
بــدون عنوان کــردن هیچ دلیلی، 
تیزرهــای تبلیغاتــی فیلم هــای 
مختلف را پخش نکرده، گفت: ما 
به ویژه در این ایام از صداوســیما 
و شــهرداری درخواســت داریم 
که از ســینما حمایت کنند. انشالله 
صداوسیما همت کند و با کمک به 
مــا کاری کند که بتوانیم مردم را به 

آرامش دعوت کنیم.

گروه ســینما و تلویزیون -آخرین 
فیلم بلند ســینمایی مهــرداد غفارزاده که 
محصول مشــترک ایران و ژاپن اســت و 
از پنج نقطه جهان روایت می شــود آماده 

نمایش شد.
آخرین ساخته بلند سینمایی مهرداد 
غفارزاده فیلم ســینمایی »روی خط صفر« 
است که مراحل تولید آن مدتی در سکوت 
خبری پیش رفت و حالا آماده نمایش شده 
اســت.این فیلم محصول مشترک ایران و 
ژاپن و لوکیشــن های آن در ایران، ترکیه، 

سنگاپور، ژاپن و کنیا است.
فیلمبرداری این اثر به گونه ای بوده که 
مهرداد غفارزاده از ایران به ترکیه و از آنجا به 

خط استوای کنیا می رود و کارگردان ژاپنی 
هم از کشورش به سمت سنگاپور و بعد به 

خط استوای کنیا می رسد.
مهرداد غفارزاده کارگردان ســینما 
دربــاره آخرین وضعیت تولیــد، اکران و 
دیگر جزئیات »روی خط صفر« گفت: این 
فیلم به علت وســواس زیادی که بین ما و 
طرف ژاپنی وجود داشت یکی دو سال در 
رفــت و آمد بــود و قریب به دوازده مرتبه 
تدوین متفاوت انجام شــد و شاید به دلیل 
ســاختارش قابلیت این را داشت که بیشتر 
تدوین شــود.وی افزود: من و کارگردان 
ژاپنی از دو ســوی جهان بــدون اینکه از 
داســتان هم با خبر شویم در یک نقطه ای 

که روی خط صفر باشــد )خط اســتوای 
کنیا( به هم رســیدیم و داســتان هایمان با 
هــم تصادف و تلاقی پیدا کرد و آن جا بود 
که شــخصیت های قصه نیز با هم برخورد 

کردند.
ایــن کارگردان ادامه داد: زمانی که ما 
بر اســاس قصه فیلم در کنیا با هم برخورد 
کردیــم چند روزی را بــرای پایان بندی 
مشــترک، اختصاص دادیم و برای این کار 

نزدیک به دو هفته فیلمبرداری داشتیم.
غفارزاده درباره این فیلم گفت: فیلم 
سینمایی »روی خط صفر« تجربه ای دشوار 
بــود که با هزینه ای تقریبا پایین به ســبک 
دادائیسم ساخته شــد. نوع ساختار و ایده 

متفاوت آن می تواند مورد توجه مخاطبان 
عــام و خاص در جهان قــرار بگیرد و به 
ادعای ژاپنی ها این نوع ســاختار تا کنون 

تجربه نشده است.
وی دربــاره پخش ایــن فیلم اظهار 
کرد: ژاپنی ها دست به کار شدند و با پخش 
کننــدگان معتبر جهانــی راجع به پخش 
گســترده آن صحبت کردند ما نیز در ایران 
با دوستان زیادی صحبت کردیم و مشتاق 

هستند پخش آن را بر عهده بگیرند.
غفــارزاده در پایــان عنــوان کرد: 
امیدوارم تب و تاب کرونا در جهان و ایران 
کمتر شــود تا بتوانیم این فیلم را در ایران و 
جهان و جشنواره ها بدون هیچگونه حاشیه 

و نگرانــی نمایش بدهیــم. خیلی تلاش 
می کنیم کــه به خوبی دیده شــود، چون 
زحمــات فراوانی برای تولید آن کشــیده 

شده است.
گــروه بازیگــران »روی خط صفر« 
مهدی احمدی، کاناکو میزوموتو و رامین 

صدیقی هستند.
عوامل ســازنده این فیلم عبارتند از 
تهیه کنندگان: ســودابه خسروی، نائوکو 
ایشی سه، ایده و طرح ساختار فیلم: مهرداد 
غفارزاده، فیلمنامه نویسان: مهرداد غفارزاده، 
یوشیم یشو جیمبو، اکبر روح، کارگردانان: 
مهرداد غفار زاده، یوشیمیشو جیمبو، برنامه 
ریز و دستیار اول کارگردان: سیامک مردانه، 

دستیار دوم کارگردان: نعیم جعفری، منشی 
صحنه: گل کوشان، مدیر تولید: سید جلیل 
معتضــدی، طراح صحنه و لباس: شــیده 
محمودزاده، طراح چهره پردازی: سودابه 
خســروی، مدیر فیلمبرداری بخش ایران، 
ترکیه، آفریقــا: محمد فکوری، صدا بردار 
ایــران: مهدی ابراهیــم زاده، عکاس: نادر 
فوقانــی، صداگذار: حســین ابوالصدق، 
آهنگســاز:کیاوش صاحب نسق، تدوین: 
شــاهین یارمحمدی، تیتــراژ: مهران گل 
محمدی، امور کامپیوتری: امین انتشاری، 
لابراتوار: استودیو روشنا، امور بین الملل: 
علی غیاثوند، ســرمایه گذاران: عبدالرضا 
آصفی، سودابه خسروی، نائوکو ایشی سه.
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